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BONUS!!! 免費下載VCESoft AAPC-CPC考試題庫的完整版：https://drive.google.com/open?
id=1yy3DnigyRSgRN9E53dpk0-CMvepERwlh

Medical Tests的AAPC-CPC考試認證是業界廣泛認可的IT認證，世界各地的人都喜歡Medical Tests的AAPC-CPC考試
認證，這項認證可以強化自己的職業生涯，使自己更靠近成功。談到Medical Tests的AAPC-CPC考試,VCESoft
Medical Tests的AAPC-CPC的考試培訓資料一直領先於其他的網站，因為VCESoft有一支強大的IT精英團隊，他們時
刻跟蹤著最新的 Medical Tests的AAPC-CPC的考試培訓資料，用他們專業的頭腦來專注於 Medical Tests的AAPC-
CPC的考試培訓資料。

通過AAPC-CPC考試認證，如同通過其他世界知名認證，得到國際的承認及接受，AAPC-CPC考試認證也有其廣
泛的IT認證，世界各地的人們都喜歡選擇AAPC-CPC考試認證，使自己的職業生涯更加強化與成功，在VCESoft，
你可以選擇適合你學習能力的產品。

>> AAPC-CPC認證考試  <<

最新AAPC-CPC題庫，AAPC-CPC參考資料

VCESoft的專家團隊為了滿足以大部分IT人士的需求，他們利用自己的經驗和知識努力地研究過去的幾年的Medical
Tests AAPC-CPC 認證考試題目，如此，VCESoft的最新的Medical Tests AAPC-CPC 的模擬測試題和答案就問世了。
我們的Medical Tests AAPC-CPC 模擬測試題及答案和真實考試的題目及答案有95%的相似性，通過VCESoft提供的
測試題你可以100%通過考試。如果你沒有通過考試，VCESoft會全額退款給你。你也可以先在網上免費下載
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VCESoft提供的部分關於Medical Tests AAPC-CPC 認證考試的練習題和答案作為嘗試，在你瞭解了我們的可靠性
後，快將我們VCESoft提供的產品加入您的購物車吧。VCESoft將成就你的夢想。

最新的 Medical Certification AAPC-CPC 免費考試真題 (Q132-Q137):
問題  #132 
A female patient presents to her obstetrical office 32 -weeks pregnant for a bi-weekly ultrasound. Code the following technician's
report:
Fetal views obtained via transabdominal ultrasound as follows:
BPD: 32 mm
Femur Length: 63 mm
Head Circumference: 288 mm
Abdominal Circumference: 270 mm
BPP 8/8
NST from 11:15 to 12:17, showing 160 BPM and positive movement activity Doppler shows adequate systolic and diastolic flow
velocities of the fetal umbilical artery.

A. 76816, 76818, 76820
B. 76815, 78819, 76820
C. 76815-TC, 76819-TC, 76820-TC
D. 76816-TC, 76816-TC, 76820-TC

答案：A

解題說明：
CPT 76815 is a limited ultrasound, in which only the fetal heartbeat, position, placental location, and/or volume of amniotic fluid are
evaluated. In this scenario, much more was done than a limited study. The ultrasound technician documented age-appropriate fetal
measurements, which are supported by CPT 76816. A biophysical profile (BPP) was also done, which monitors the fetus's
movements, tone, and breathing as well as evaluates the volume of amniotic fluid. Each of these elements counts as 2 units of grading
to evaluate the general well-being ofthe fetus. The desired score of a BPP is 8/8. Because a fetal nonstress test (NST) was
completed in conjunction with a BPP, report CPT 76818 instead of CPT 76819. Modifier TC is used to reflect that only a technical
component of the procedure was completed. However, because the patient received these services in an obstetrical office that
employs the physicians providing prenatal care and owns the ultrasound equipment the code should be submitted without modifiers
TC or 26 to receive 100% reimbursement.

問題  #133 
Which form is used to make a patient aware of the potential monetary liability they will have if their procedure is not likely to be
covered by Medicare?

A. Payment Plan Contract
B. Advance Beneficiary Notice
C. National Coverage Determination
D. Health Insurance Portability and Accountability Act (HIPAA) Release

答案：B

解題說明：
National Coverage Determination is a reference guide for physicians to determine which services are covered by Medicare. The
HIPAA Release is a form that must be signed by the patient prior to release of medical records and can be revoked at any time. The
HIPAA Privacy Rule is in place to protect the patien& health information.

問題  #134 
Assign the CPT codes for the following surgical note:
A patient who is confirmed to have lymphoma is placed under general anesthesi a. A flexible bronchoscope is first inserted through
the oral cavity to determine if the primary carcinoma has spread to the lung tissue. No lesions are observed in the bronchus, and the
bronchoscope is removed. An incision is then made in the parasternal second left intercostal space, thus exposing the anterior
mediastinal lymph nodes. Tissue samples from the lymph nodes are removed without complication. The incision is closed with
sutures, and the patient is discharged to recovery.
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A. 39402, 31623-51
B. 39010, 31623-51
C. 39402, 31622-51
D. 39010, 31622-51

答案：D

解題說明：
The first procedure documented is a bronchoscopy, reported with CPT codes 31622-31654.
Because the procedure was specifically aimed at confirming a diagnosis based off a previously confirmed malignancy, the
bronchoscopy would be considered diagnostic (CPT 31622). The second procedure performed is a mediastinotomy with removal
of cancerous tissue. An incision made into the parasternal intercostal space is considered transthoracic, making the correct
procedure code
39010. Sequencing is based off the highest RVU value, and modifier 51 is appended to the bronchoscopy procedure code to
indicate that multiple procedures were performed in the same session.

問題  #135 
An orthopedic surgeon performs a meniscectomy for a right radial tear using an arthroscope. During the procedure, the surgeon
removes a piece of the damaged meniscus from the lateral compartment of the knee and shaves the articular cartilage of the same
compartment. A separate incision was made to remove a 6 mm loose body in the medial compartment. The surgery was completed
without any complications. What procedure and diagnosis code(s) should be reported?

A. 29881, 29874-51, S83.203A
B. 29881, 29874-59,S83.281A
C. 29887, 29874-59,S83.281A
D. 29882, 29877-51, 29874-51, S83.203A

答案：B

解題說明：
The procedures performed on this encounter were the meniscectomy (removal of damaged meniscus from the lateral compartment)
with a chondroplasty (shaving of articular cartilage,
29881) and loose body removal by means of an arthroscopy (29874). Because the removal of loose bodies is considered inclusive
to the primary procedure, modifier 59 is appended as opposed to modifier 51 to indicate that it was a distinct procedural service
due to the separate incision.
Answers A and D can be eliminated based on the diagnosis chosen. S83.203A indicates the location of meniscus is unspecified:
however, the surgeon removed the damaged meniscus from the lateral compartment, leading the biller to S83.281A.

問題  #136 
A physician documents a comprehensive electrophysiologic evaluation with an unsuccessful attempted induction of arrhythmi a.
Upon review, the bundle-of-His recording is missing. What code(s) should be reported?

A. 0
B. 93610, 93602, 93612, 93603, 93618
C. 93619-52
D. 93620-52

答案：B

解題說明：
To bill a comprehensive electrophysiologic evaluation (93619-93622), the following five components must be documented: right
atrial pacing (93610), right atrial recording (93602), right ventricular pacing (93612), right ventricular recording (93603), and
bundle-of-His recording (93600). If the documentation does not support all five components, each study must be reported
separately, as opposed to billing the procedure with a "reduced services" modifier. The exception to this rule would be if an add-on
procedure were performed and required to be reported in addition to the comprehensive electrophysiologic evaluation. In this case,
however, the attempted induction arrhythmia (93618) is not an add-on code and can be reported in addition to the primary
procedures.



問題  #137
......

大家在準備考試的時候，可以結合本網站最新的 Medical Tests AAPC-CPC 擬真試題去認真地做練習，這樣的話，
可以為你的考試節省很多的時間。Medical Tests 的 AAPC-CPC 考試整體來說還是不算複雜的，只要事先將擬真試
題看好就沒有問題了。還有，做實驗題是要一定要多想想，這樣的話，才能將自身的一些素質提高上去。我們的
考題網剛更新 AAPC-CPC 題庫能確保考生能順利通過 AAPC-CPC 考試，獲得 Medical Tests 認證證照。

最新AAPC-CPC題庫 : https://www.vcesoft.com/AAPC-CPC-pdf.html

Medical Tests AAPC-CPC認證考試 等等，這些問題都是當下很多考生迫切想知道的，Medical Tests AAPC-CPC認證
考試 是不是很想試一試它是否真的那麼有效果，我們VCESoft網站完全具備資源和Medical Tests的AAPC-CPC考試
的問題，它也包含了 Medical Tests的AAPC-CPC考試的實踐檢驗，測試轉儲，它可以幫助候選人為準備考試、通過
考試的，為你的訓練提出了許多方便,你可以下載部分試用考題及答案作為嘗試，VCESoft Medical Tests的AAPC-
CPC考試時間內沒有絕對的方式來傳遞，VCESoft提供真實、全面的考試試題及答案，隨著我們獨家線上的Medical
Tests的AAPC-CPC考試培訓資料，你會很容易的通過Medical Tests的AAPC-CPC考試，本站保證通過率100%
Medical Tests的AAPC-CPC考試認證，VCESoft是當前最新Medical Tests的AAPC-CPC考試認證和考題準備問題提供
認證的候選人中的佼佼者，我們資源不斷被修訂和更新，具有緊密的相關性和緊密性，今天你準備Medical Tests的
AAPC-CPC認證，你將要選擇你要開始的訓練，而且要通過你下一次的考題，由於我們大部分考題是每月更新一
次，你將得到最好的資源與市場的新鮮品質和可靠性的保證，現在，VCESoft專門針對認證考試研發出有針對性的
Medical Tests AAPC-CPC考古題，為考生獲得認證節約更多的時間和金錢。

五天後，漠上派和落日幫的人馬匯合了，想到以前見過的某些糟心事情，離開前常銅令使心情不太好的嗤笑了壹
聲，等等，這些問題都是當下很多考生迫切想知道的，是不是很想試一試它是否真的那麼有效果，我們VCESoft網
站完全具備資源和Medical Tests的AAPC-CPC考試的問題，它也包含了 Medical Tests的AAPC-CPC考試的實踐檢
驗，測試轉儲，它可以幫助候選人為準備考試、通過考試的，為你的訓練提出了許多方便,你可以下載部分試用考
題及答案作為嘗試，VCESoft Medical Tests的AAPC-CPC考試時間內沒有絕對的方式來傳遞，VCESoft提供真實、全
面的考試試題及答案，隨著我們獨家線上的Medical Tests的AAPC-CPC考試培訓資料，你會很容易的通過Medical
Tests的AAPC-CPC考試，本站保證通過率100% Medical Tests的AAPC-CPC考試認證，VCESoft是當前最新Medical
Tests的AAPC-CPC考試認證和考題準備問題提供認證的候選人中的佼佼者，我們資源不斷被修訂和更新，具有緊
密的相關性和緊密性，今天你準備Medical Tests的AAPC-CPC認證，你將要選擇你要開始的訓練，而且要通過你下
一次的考題，由於我們大部分考題是每月更新一次，你將得到最好的資源與市場的新鮮品質和可靠性的保證。

高效AAPC-CPC認證考試和資格考試中的領先供應平臺和免費PDF
Medical Tests American Academy of Professional Coders: Certified
Professional Coder
現在，VCESoft專門針對認證考試研發出有針對性的Medical Tests AAPC-CPC考古題，為考生獲得認證節約更多的
時間和金錢，你可以來VCESoft的網站瞭解更多的資訊。
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